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Much  

• Much /mač/  (mnoho, hodně ) - používáme  ve větách k 

vyjádření velkého množství s NEPOČITATELNÝMI 

podstatnými jmény, většinou se objevuje v záporných 

větách 

• There isn‘t much snow in the mountains. 

   Na horách není mnoho sněhu. 

• I don‘t have much money. 

   Nemám moc peněz. 

 

 

 



Many 

• Many / meni/ (mnoho, hodně) používáme  ve větách k 
vyjádření velkého množství s POČITATELNÝMI podstatnými 
jmény (a protože vyjadřujeme velké množství, nesmíme 
zapomenout na to,že hovoříme v množném čísle), používá se 
jak v záporech tak kladných větách. 

 

• There aren‘t many cars on the streets. 

 Na ulici není mnoho aut. 

• I have got many good books. 

 Mám mnoho dobrých knih. 

 



How much/many 

• Oba výrazy se hojně využívají v otázkách na počet (How 

many?) či množství (How much?) 

• How many? (kolik – jaký počet?) používáme s 

počitatelnými podstatnými jmény: 

 How many cars have you got? 

 A: Kolik máš aut?  B: I have got 3 cars. 

• How much? (kolik? Jak mnoho? ) používáme s 

nepočitatelnými podstatnými jmény : 

 How much milk is in the fridge? 

 A: Kolik mléka je v lendici?  B: There is a lot of milk. 
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